
Zápis č 01/2024 ze schůze Rady spolku ze dne 29.01.2024 

FC SLOVAN Havlíčkův Brod z.s. 

           ------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Přítomni: Kolář Radek, Fikar Josef, Mazánek Pavel, František Souček, Josef Soural 

 Hosti:  

Omluveni:   

Předběžný termín dalšího jednání Rady spolku: Středa 27.03.2024, místnost rozhodčích 

Program a řešení jednotlivých bodů:    

1. Přivítání členů RS 

2. Kontrola zápisu a jednotlivých bodů z předchozí schůze RS (06/2023) 

3. RS bere na vědomí finanční situaci klubu k 30.12.2023 

4. RS bere na vědomí přehled finančních operací klubu za období 01.10.2023 – 

31.12.2023 

5. RS bere na vědomí závazky klubu ke dni 31.12.2023  

6. RS bere na vědomí pohledávky klubu k 31.12.2023 

7. Rada spolku jednomyslně přijala rezignaci Milana Melouna na pozici v radě spolku 

k 31.12.2023 

8. Rada spolku schvaluje snížení cestovních náhrad ze 4,- Kč na km na 3,- Kč na km a to 

zpětně od 1.1.2024 

9. Rada spolku bere na vědomí informace předsedy o průběžné vyúčtování roku 2023 

10. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje konečné vyúčtování rekonstrukce kabin 

v Okrouhlici.  

11. Rada spolku bere na vědomí situaci ohledně hráče Bohuslav Musil – Baník Ostrava  

12. Rada spolku bere na vědomí email z FK Pardubice od pana Ondřeje Tichého ohledně 

smlouvy na přestup Jakuba Tecla 2004.  

13. Rada spolku bere na vědomí a dává za úkol místopředsedovi klubu začít pracovat na 

přípravě volební valné hromady 

14. Rada spolku bere na vědomí platbu za novou VEO kameru včetně licence na 24 měsíců. 

Podmínkou používání VEO kamery je její ukotvení, které bude provádět každý, kdo 

kameru používá. Pokud tomu tak nebude, tak již danému trenérovi nebude kamera 

poskytnuta. Klub zajistí kotvení kamery jak na UMT, tak na travnaté ploše, aby 

v domácích podmínkách trenérům kotvení usnadnil. Na venkovní utkání budou použita 

kotvící lana. Každý se domluví na předání s Alešem Rokosem.  

15. Rada spolku dává za úkol předsedovi spolku do valné hromady vytvořit marketingový 

plán na propagaci klubu jak uvnitř, tak ne venek. 



16. Rada spolku dává za úkol předsedovi spolku do valné hromady vytvořit plán na rok 

2024 ohledně práce se stávajícími a potencionálními sponzory a partnery klubu. 

17. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje, aby se areál stadionu FC Slovan HB používal 

k uspořádáním externích akcí. 

18. Rada spolku schvaluje uspořádání SKS Kempu – v termínu od 22.7.2024 do 26.7.2024.  

19. Rada spolku bere na vědomí informaci ohledně částečné rekonstrukce travnaté 

plochy, která proběhne v termínu od 17.6.2024 do 21.7.2024 

20. Rada spolku bere na vědomí informaci o tom, že FCS musí vrátit část garáže TSHB a to 

kvůli stěhování rolby ze zimního stadionu. Garáž nám bude navrácena cca. do 

listopadu 2024 

21. Rada spolku bere na vědomí informace od projekční kanceláře ohledně termínu 

projektu na tréninkový areál Ledečská.  

22. Rada spolku bere na vědomí informace ohledně dotací na rok 2024 

23. Rada spolku v poměru 5-1 neodsouhlasila Nákup aplikace XPS PRO 

24. Rada spolku bere na vědomí informace od člena rady spolku Josefa Sourala ohledně 

jednání s Tomášem Tůmou na pozici šéf trenéra mládeže SpSM FCS 

25. Rada spolku bere na vědomí a schvaluje rozdělení kompetencí v rámci klubu do 

30.6.2024 dokud nebude zvolena nová rada spolku. 

Pavel Mazánek – provozní chod klubu, webové stránky, sociální sítě, marketing klubu, 

A + B tým 

Josef Soural – sportovní manažer U6 – U19, řeší veškeré sportovní a ostatní záležitosti 

mládežnických týmů 

Radek Kolář – sekretář klubu a s tím spojená agenda + starost o zajištění zápasů A + B 

týmu 

Celá rada spolku – práce se sponzory a zajištění sponzorské podpory klubu  

26. Rada spolku bere na vědomí aktualizaci přátelských utkání na zimu 2024 

27. Rada spolku bere na vědomí informace z A + B týmu FCS  

28. Rada spolku bere na vědomí informace z U19 + U17 

29. Rada spolku bere na vědomí informace z U15 – U12 

30. Rada spolku schválila přestupu hráče Filipa Šilhart (2009) za finanční kompenzaci 

klubu Sokol Bedřichov 

31. Rada spolku bere na vědomí, že do 19.4.2024 proběhne atestace UMT  

 


